

## **Pastor Note / Nota del Pastor**

### **Father, will you celebrate Mass for me in honor of Saint Jude Thaddeus?**

A couple of years ago I went to celebrate a mass for some young migrants who died in an accident in the Defiance area. It caught my attention that they had an image of Saint Jude Thaddeus in their car. I thought to myself, "These boys feel inspired and protected by Saint Jude."

Several years ago, Mr. and Mrs. René and Lourdes Machado, when their son was born, named him Tadeo, and I had known for a long time that they had great devotion to Saint Jude Thaddeus.

A couple of weeks ago I went to Efren and Guadalupe's house, and they asked me to bless the image of Saint Jude Thaddeus that their son Cristian has in the living room of the house where they live.

Last Sunday, Gabriel, son of Gregorio and Sarita Cortez, asked me if I would celebrate Mass in honor of Saint Jude Thaddeus, on the day of his memory. The boys have affection and devotion to Saint Jude Thaddeus.

I love that the young people have a saint who inspires them; they certainly feel protected by him, too, and there is so much hope in the youth of our community. Thanks to the pastoral work carried out over the years, I have gotten to know the young people of our community. They are active Catholics. I see them approaching the sacramental Sunday after Sunday, helpful, friendly, community-oriented, people of faith.

There is so much hope in these young people. We will follow in their footsteps, and I have faith that an abundant life is being born within this ecclesial womb of Saints Peter and Paul. Fr. Molina

### **Padre, me celebra la Misa en honor a San Judas Tadeo?**

Hace un par de años fui a celebrar una misa por unos jóvenes migrantes que murieron en un accidente en el área de Defience, me llamó la atención que en su carro tenían una imagen de San Judas Tadeo, pensée n mi interior "los muchachos se sienten inspirados y protegidos por San Judas".

Hace varios años los Sres René y Lourdes Machado, cuando nació su hijo le llamaron Tadeo, y con mucho tiempo antes yo había conocido de ellos que tenían mucha devoción a San Judas Tadeo.

Hace un par de Semanas fui a casa de Efren y Guadalupe, y me pidieron bendigamos la Imagen de San Judas Tadeo que su hijo Cristian tiene en la sala de la casa donde viven.

El domingo recién pasado mi pidió Gabriel, hijo de Gregorio y Sarita Cortez, si le celebraba la Misa en honor a San Judas Tadeo, el día de la celebración de su memoria, los muchachos tienen cariño y devoción a San Judas Tadeo.

Me encanta que los muchachos tienen un Santo que los inspira, de seguro también se sienten protegidos por él, y hay tanta esperanza en esta juventud de nuestra comunidad. Gracias a la labor pastoral realizada a lo largo de los años he logrado conocer a los jóvenes de nuestra Comunidad, son católicos activos, los veo acercándose a la fuente sacramental domingo a domingo, serviciales, amigables, comunitarios, gente de fe.

Hay tanta esperanza en esta juventud, les vamos a seguir los pasos y tengo la fe que una vida abundante se está gestando dentro de este vientre ecclesial de San Pedro y San Pablo. Fr. Molina